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1. Uvítání - p. Feigel přivítal na schůzi členy předsednického 
výboru, dále uvítal pana Aleše Egera a představil ho 
předsednické základně.
 

2. Organizační opatření a podepsání mlčenlivosti předsednické 
základny- p. Tocháček informoval o nutnosti dodržovat vnitřní 
pravidla, vysvětlil detailně postupa zodpověděl otázky, ohledně 
vnitřních pravidel OSPEA. Byla podepsána mlčenlivost všech 
přítomných, originály uloženy v

 
3. Informace OSPEA SLL Jánské Lázně 

dar OSPEA pacientovi léčebny VESNA, byl zakoupen notebook. 
V SLL JL stále probíhají organizační a personální úpravy. 
Řediteli SLL JL zaslán otevřený dopis. 
 

4. Jednání DP a.s. Praha 
proběhla diskuse
opožděním informacím
Další schůze bude 26.4.2023. 
 

5. Informace OSPEA Olomouc 
velké změny v DP

 
6. Informace o postupu při uznání dluhu vůči OSPEA

informoval o dokumentech, které budou použity při řešení VPN 
OSPEA v členské základně. 

7. Prezentace finančního makléře 
prezentace pana Polácha.Zájemcimohou kontaktovat na 
polach.karel@insia.com

 

schůze z 6.4.2022 

p. Feigel přivítal na schůzi členy předsednického 
, dále uvítal pana Aleše Egera a představil ho 

předsednické základně. 

Organizační opatření a podepsání mlčenlivosti předsednické 
p. Tocháček informoval o nutnosti dodržovat vnitřní 

pravidla, vysvětlil detailně postupa zodpověděl otázky, ohledně 
vnitřních pravidel OSPEA. Byla podepsána mlčenlivost všech 

originály uloženy v kanceláři OSPEA. 

Informace OSPEA SLL Jánské Lázně - p. Roubal 
dar OSPEA pacientovi léčebny VESNA, byl zakoupen notebook. 

SLL JL stále probíhají organizační a personální úpravy. 
Řediteli SLL JL zaslán otevřený dopis.  

dnání DP a.s. Praha – pan Růžička informoval o jednáních, 
diskuse k tématu. Vzhledem k jednáním na DP a 

opožděním informacím, bylo navrženo jiné datum konání schůze. 
Další schůze bude 26.4.2023. Diskuse k tématu. 

Informace OSPEA Olomouc - p. Bičan oznámil,že nejsou žádné 
velké změny v DP Olomouc. 

Informace o postupu při uznání dluhu vůči OSPEA
informoval o dokumentech, které budou použity při řešení VPN 

členské základně. Diskuse k tématu. 
Prezentace finančního makléře – proběhlo krátké představení a 
prezentace pana Polácha.Zájemcimohou kontaktovat na 
polach.karel@insia.com. Možnost pojištění, finanční poradenství.
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p. Roubal poděkoval za 
dar OSPEA pacientovi léčebny VESNA, byl zakoupen notebook. 

SLL JL stále probíhají organizační a personální úpravy. 
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prezentace pana Polácha.Zájemcimohou kontaktovat na 
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8. Benefit Babylon – pan Jambor informoval o schůzce s
ředitelem Babylon Liberec. Při první schůzce byl přednesen záměr na 
benefit OSPEA. Byla vypracována nabídka na různé balíčky služeb, 
s nabídkou pracujeme, další schůzka plánována na 25.4.2023 v

 
 
9.Nabídka benefitu apartmán Orlické hory 
nového apartmánu v OH, nyní je ve výstavbě. Bližší informace budou 
k dispozici po dokončení stavby. Předjednáno celoroční užívání, full 
servis, apartmán pro 6 osob.
10.Usnesení na ukončení spolupráce Mgr. Karhan 

Usnesení na kooptaci
schváleno. 

Usnesení na konání schůzí 07,08 
     Usnesení jsou k nahlédnutí v
 

11.Různé a diskuse 
Panu Vilímkovi a panu Egerovi bude paušál za VPN hradit 
OSPEA. 
Pan Parma informoval o akci Mácháč, leták bude dodán, 
zajišťuje p. Jakub
Dokumenty pro řešení VPN budou připraveny po úpravě 
právníkem. 

 
 
 

Příští schůze 26.4.2023 formou distanční
Zapsala Monika Sládková

 

pan Jambor informoval o schůzce s
ředitelem Babylon Liberec. Při první schůzce byl přednesen záměr na 
benefit OSPEA. Byla vypracována nabídka na různé balíčky služeb, 

nabídkou pracujeme, další schůzka plánována na 25.4.2023 v

Nabídka benefitu apartmán Orlické hory p. Hladík oznámil možnost 
OH, nyní je ve výstavbě. Bližší informace budou 

dispozici po dokončení stavby. Předjednáno celoroční užívání, full 
servis, apartmán pro 6 osob. 

ukončení spolupráce Mgr. Karhan – schváleno.
Usnesení na kooptaci do výboru OSPEA pan 

Usnesení na konání schůzí 07,08 – schváleno případně per rollam.
nahlédnutí v kanceláři Ospea u asistentky.

Panu Vilímkovi a panu Egerovi bude paušál za VPN hradit 

Pan Parma informoval o akci Mácháč, leták bude dodán, 
p. Jakub Vilímek. 

Dokumenty pro řešení VPN budou připraveny po úpravě 

formou distanční 
Zapsala Monika Sládková 

  

pan Jambor informoval o schůzce s obchodním 
ředitelem Babylon Liberec. Při první schůzce byl přednesen záměr na 
benefit OSPEA. Byla vypracována nabídka na různé balíčky služeb, 

nabídkou pracujeme, další schůzka plánována na 25.4.2023 v Liberci. 
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Pan Parma informoval o akci Mácháč, leták bude dodán, 
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